
Styrgruppsmöte, Arlanda den 6/11 2009 
 
Närvarande: Hans Rahme, Björn Salomonsson, Henrik Ahlborg, Anders Nordqvist 
 
§ 1.  Björn redogjorde för aktuellt status vad gäller överföring av databasen till NKO. Än 
återstår några problem att lösa (efter snart 2 år) men testimport av hela databasen kommer att 
ske före nyår. 
 
§ 2. Registrens ekonomi är god.  Ny ansökan till SKL inlämnad för 2010. Målsättning är att 
alltid ha buffert för ett års drift om anslagen skulle utebli. 
 
§ 3. Elisabethsjukhuset tar över driften av armbågsregistret från Västerås. Björn undersöker 
om Stockholms läns landsting kan vara huvudman även för armbågsregistret. Målsättning på 
lång sikt är en gemensam administration för axel och armbågsprotesregistren. 
 
§ 4. Björn rapporterade från Runda bordssamtalen på SKL där man framförallt dryftat värdet 
av nationella kvalitetsregister. The Boston Consulting group hade kommit fram till att anlag 
till registren skulle ge en tiofaldig avkastning. Om man satsar 500 miljoner skulle vinsten på 
tio år uppgå till 50 miljarder svenska kronor. Detta faktum inger ju förhoppning om ökade 
anslag.  
 
§ 5. Henrik rapporterade om arbetet med instabilitetsregistret. Beslöts att ansluta även detta 
till NKO. Konsultera Lennart Hovelius m.fl.  Försöka komma igång hösten 2010. 
 
§ 6. Nästa stora uppgift för registren är att producera vetenskap, förbättra årsredovisningarna 
med mera 
 
§ 7. Beslöts att tillsvidare vara avvaktande när det gäller att förse industrin med uppgifter från 
registren. 
 
§ 8. Henrik Ahlborg invaldes som medlem i styrgruppen 
 
§ 9. Nästa möte den 19/3 2010 då enbart instabilitetsregistret och vetenskapliga publikationer 
ska diskuteras. Björn bokar samma rum som idag på Arlanda. 
 
 
Arlanda den 6/11 2009 
 
Hans Rahme 
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